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انگلیس از شراکت در تروریسم اقتصادی 
دست بردارد
وزی��ر امورخارج��ه ای��ران توقیف نفتکش 
انگلیسی را کاما مطابق با قوانین بین المللی 
کشتیرانی برشمرد و خطاب به لندن تاکید کرد 
که این کشور باید دست از شریک )جرم( بودن 

در تروریسم اقتصادی آمریکا بردارد.
به گزارش ایسنا، محمد جواد ظریف وزیر امورخارجه کشورمان در پیامی 
توئیتری با اشاره به توقیف یک نفتکش حامل نفت ایران توسط انگلیس 
نوشت: برخاف دزدی دریایی در تنگه جبل الطارق، اقدام ما در خلیج 

فارس اجرای قوانین بین المللی کشتیرانی دریایی است.
وی ادامه داد: همان طور که در نیویورك گفتم، این ایران است که امنیت 

تنگه هرمز و خلیج فارس را تامین می کند.
ظریف همچنین خاطر نشان کرد: انگلیس باید شریک )جرم( بودن در 

تروریسم اقتصادی آمریکا را متوقف کند.
نیروهای انگلیسی بیش از دو هفته پیش در جبل الطارق یک نفتکش 
حامل نفت ایران را با این ادعا که به مقصد سوریه در حرکت بوده توقیف 

کردند و تاکنون نیز مبادرت به آزای آن نکرده اند.
مقامات ایران این اقدام انگلیس را غیرقانونی و مصداق دزدی دریایی 
دانسته اند و وزارت امورخارجه کشورمان نیز در واکنش سفیر انگلیس 

در تهران را فراخواند.

توقیف نفتکش انگلیسی
 مبتنی بر مقررات بین المللی است

یک عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس با بیان این که 
»ایران در توقیف نفتکش انگلیسی با تخلف رخ داده برخورد کرد«، گفت: 
اقدام نیروی دریایی سپاه مبتنی بر مقررات بین المللی و قوانین حاکم بر 
رفت و آمد کشتی ها بود.عاء الدین بروجردی در گفت وگو با ایسنا، با اشاره 
به توقیف نفتکش انگلیسی توسط سپاه گفت: اقدام نیروی دریایی سپاه 
دقیقا مبتنی بر مقررات بین المللی و قوانین حاکم بر رفت و آمد کشتی ها 
انجام شد. کشتی انگلیسی در جهت مخالف حرکت می کرد همچون 
خودرویی که در یک جاده بر خاف حرکت ماشین ها می رود.به گفته  وی 
نفتکش انگلیسی اشکالات زیست محیطی ایجاد کرده بود، با توجه به 
این که در تقسیم بندی نیروهای مسلح مسئولیت امنیت خلیج فارس با 
سپاه است، لذا برخورد با این تخلف طبیعی بود. این کار بر اساس مقررات 
بین المللی کشتیرانی انجام شده است که حتما در ادامه راه پروسه قانونی 

و قضایی آن هم برای تصمیم گیری طی و لحاظ می شود.

 تاثیر مثبت لایحه مالیات بر درآمدهای بادآورده
رئیس فراکس��یون مبارزه با مفاس��د اقتصادی گفت: لایحه مالیات بر 
درآمدهای بادآورده که گفته شده قرار است به مجلس داده شود، بسیار 
خوب است و در صورت تصویب و اجرایی شدن می تواند اثرگذاری خود 
را بر اقتصاد کشور داشته باشد. امیر خجسته در گفت وگو با ایسنا درباره 
لایحه مالیات بر درآمدهای بادآورده که قرار است به مجلس داده شود، 
بیان کرد: بخش های مختلفی در کشور داریم که از زیر ذره بین مالیات 
خارج هستند و مالیات برای آنان وضع نشده است نظیر منازل خالی که 
در کانشهرها وجود دارند. بنابراین لایحه مالیات بر درآمدهای بادآورده 
بسیار خوب است و در صورت تصویب و اجرایی شدن می تواند اثرگذاری 
خود را بر اقتصاد کشور داشته باشد. نماینده مردم همدان در مجلس با 
بیان اینکه باید در این لایحه به فرار مالیاتی نیز توجه شود، تصریح کرد: 
امروز ما قریب به 5۰ هزار میلیارد تومان در کشور فرار مالیاتی داریم که 
باید جلوی آن ایستاد. این افراد با زور و قدرت و ثروت از دادن مالیات می 

گریزند که باید در مقابل آنان ایستاد.

از هرگونه بهبود در روابط آمریکا و ایران
 استقبال می کنیم

رئیس جمهور روسیه با توجه به افزایش تنش ها در روابط واشنگتن-تهران 
از تاثیر منفی آن ابراز نگرانی کرد. به نقل از خبرگزاری تاس، ولادیمیر 
پوتین، رئیس جمهور روسیه درباره تقابل میان آمریکا و ایران ابراز نگرانی 
کرد و گفت: این] وضعیت[ ما را نگران می کند چراکه در نزدیکی مرزهای 
ما رخ می دهد. این ممکن است وضعیت پیرامون ایران را بی ثبات کرده، 
برخی کشورهایی را که با آن ها روابط نزدیکی داریم تحت تاثیر قرار دهد، 
موجب افزایش موج پناهندگان در اندازه ای بزرگ شده و به اقتصاد جهانی 
از جمله در بخش انرژی آسیب وارد کند. پوتین افزود: ما از هرگونه بهبودی 
در روابط آمریکا و ایران استقبال می کنیم. حتی کمی گسترش تنش ها به 

نفع هیچ کسی نیست. به نظرم این شامل آمریکا نیز می شود.

واکنش گوترش به اتفاقات اخیر در تنگه هرمز
دبیرکل سازمان ملل در رابطه با اتفاقات اخیر در تنگه هرمز ابراز 
نگرانی کرد. به گزارش ایسنا به نقل از الجزیره، آنتونیو گوترش، 
دبیرکل س��ازمان ملل نس��بت به اتفاقات اخیر در تنگه هرمز ابراز 
نگرانی کرد. وی با تاکید بر ضرورت احترام به حقوق کش��تیرانی 
هم��ه طرف ها را به خویش��تنداری و ع��دم اتخاذ اقدامات تنش زا 
تشویق کرد. به گزارش ایسنا، روابط عمومی نیروی دریایی سپاه 
پاس��داران انقاب اس��امی در اطاعیه ای اعام کرد که عصر 
 stena" "روزجمعه ۲8 تیر  یک فروند نفتکش  انگلیس��ی با نام
impero" هنگام عبور از تنگه هرمز به علت رعایت نکردن قوانین 
و مق��ررات بی��ن المللی دریایی بنا به درخواس��ت س��ازمان بنادر و 
دریانوردی اس��تان هرمزگان، توس��ط یگان شناوری منطقه یکم 

نیروی دریایی سپاه توقیف شد.

پذیرش حق ایران برای غنی سازی 
شرط ورود به مذاکرات بود 

شمخانی گفت: اظهارات مشاور امنیت ملی ایالات متحده آمریکا که 
طی آن حقوق ایران برای غنی سازی اورانیوم را نفی کرده است، نمادی 
از بدعهدی، یکجانبه گرایی و نادیده گرفتن مجموعه هنجارهای بین 
المللی بوده و فاقد هرگونه ارزش و اعتبار حقوقی است . به گزارش ایسنا، 
دریابان علی شمخانی، نماینده مقام معظم رهبری و دبیر شورای عالی 
امنیت ملی روز جمعه در یادداشتی کوتاه در واکنش به اظهارات بولتون 
در نفی حق غنی س��ازی ایران  نوش��ت:1-️ غنی سازی اورانیوم برای 
 NPTمصارف صلح آمیز ، حق همه کشورهایی است که عضو معاهده

هستند و قابل سلب یا اعطا نیست.

خبر كوتاه

سياسي

گروه سیاسی: رئیس جمهور با اشاره به ضرورت افزایش 
هماهنگی و تمرکز میان دس�تگاه های مس�ئول در بخش 
مس�کن، گفت: کمك به مردم در بخش مس�کن موجب 
افزایش رفاه، آس�ایش و امنیت آنان ش�ده و ضمن ایجاد 
س�رمایه ب�رای مردم، ارائ�ه خدمات رفاهی و اجتماعی به 

آنان را تسهیل خواهد کرد.
به گزارش ایس��نا، حجت الاس��ام والمس��لمین حسن 
روحانی روز ش��نبه در نشس��ت با مدیران ارش��د بخش 
مسکن به منظور پیگیری اجرای طرح های دولت تدبیر 
و امی��د در ای��ن بخ��ش، گفت: موضوع مس��کن یکی از 
مسایل مهم اجتماعی، اقتصادی و رفاهی مردم بوده که 
کاهش دغدغه آنان در این بخش در توس��عه اش��تغال و 

رشد اجتماعی کشور هم تأثیرگذار است.
وی با اشاره به اقدامات انجام شده در دولت های یازدهم 
و دوازدهم در حوزه های مختلف مرتبط با بخش مسکن 
از جمله مس��کن ش��هری و روستایی، تکمیل پروژه های 
مربوط به طرح مسکن مهر و احیاء بافت فرسوده، اظهار 
داش��ت: باید تاش کنیم تا در ۲ س��ال باقیمانده از دولت 
گامی مهم در بخش مسکن به انجام برسانیم که در این 
راستا دولت باید از سرمایه هایی که در اختیار دارد، مانند 
ارایه خدمات ارزان قیمت، تسهیل در ارایه جواز، اعطای 
زمین و کمک بانک ها برای س��رمایه گذاری در س��اخت 

مسکن استفاده کند.
رئیس جمهور با تأکید بر ضرورت اهتمام بیشتر مسئولان 
در احیاء بافت های فرس��وده، گفت: باید تاش کنیم تا 
با تکمیل طرح های گذش��ته در زمینه مس��کن و ایجاد و 
بازسازی خانه هایی که در مناطق مختلف کشور به واسطه 
بایای طبیعی تخریب و یا دچار آس��یب ش��ده، مس��کن 

مورد نیاز مردم را تأمین کنیم.
 روحانی با ابراز تأس��ف از وقوع حادثه آتش س��وزی در 
میدان حسن آباد تهران، اظهار داشت: آثار و ابنیه تاریخی 
نشان دهنده هویت ملی و تاریخی و هنر ایرانیان بوده و 
ارزش��ی ملی، فرهنگی و باس��تانی دارد که باید از آنها به 

خوبی حفظ و حراست کرد.
رئیس جمهور افزود: باید هر آنچه که از گذشته برای ما 
باقیمانده را پاس بداریم، چرا که آثار و ابنیه تاریخی مانند 
میدان نقش جهان اصفهان نشان دهنده هنر و همت بلند 

ایرانیان با مهندسی و معماری دقیق است.
وی  با بیان اینکه شهرداری ها باید برنامه ای فوری برای 

بازسازی و مقاوم سازی ابنیه تاریخی و ساماندهی اماکن 
مجاور آنها که امکان حادثه آفرینی دارند، داش��ته باشند، 
گفت: براساس قول شهردار تهران میدان حسن آباد ظرف 
مدت 6 ماه به حالت قبلی بازگشته و اقدامات بعدی برای 

حفاظت از این اثر تاریخی انجام خواهد شد.
روحانی با اشاره به گزارش های ارایه شده در این جلسه 
از سوی مسئولان دستگاه های ذیربط در بخش مسکن، 
اظهار داشت: در این راستا بنیاد مسکن انقاب اسامی 
در بخش مس��کن روس��تایی ۲۰۰ هزار مس��کن در سال 
جاری و ۲۰۰ هزار مسکن سال آینده ایجاد و وزارت راه و 
شهرسازی نیز امسال و سال آینده در مجموع 4۰۰ هزار 
مس��کن را ایجاد و 5۰۰ هزار مس��کن نیز تکمیل خواهد 
کرد. رئیس جمهور ادامه داد: ایجاد این تعداد مسکن رقم 
قابل توجهی است که باید بر مبنای  قولی که دستگاه ها 
داده اند، تا پایان س��ال ۹8 و ۹۹ تکمیل ش��ود.  روحانی 
تاش و س��رمایه گذاری در زمینه احیاء بافت فرس��وده 
در ش��هرها را اقدامی ارزش��مند دانست و گفت: کارهایی 
نظیر احیاء بافت های فرسوده و ساماندهی حاشیه نشینی 
در ش��هرها موجب رفاه بیش��تر و افزایش سرمایه زندگی 

برای مردم خواهد بود.

رئیس جمهور با اش��اره به اجرای طرح تأمین مس��کن 
کارمندان توسط وزارت راه و شهرسازی، گفت: اگر بتوانیم 
با برنامه ریزی مناس��ب ظرف مدت چند س��ال واحدی 
مس��کونی برای کارمندان ایجاد کرده و در اختیارش��ان 
قرار دهیم، اقدامی بس��یار خوب برای جوانانی اس��ت که 
تازه مشغول بکار شده و با این کار دغدغه آنها در زمینه 
تأمی��ن مس��کن کاهش خواهد یاف��ت.  روحانی با انتقاد 
از گزارش ه��ا و اع��داد و ارقام��ی ک��ه در زمینه افزایش 
اجاره بها از س��وی برخی رس��انه ها منتشر می شود، گفت: 
براس��اس آمار وزارت راه و شهرس��ازی در بخش مسکن 
استیجاری به طور متوسط در تهران میزان اجاره بها ۳۰ 
درص��د  افزای��ش یافته که این رقم امیدوارکننده اس��ت. 
البت��ه مطل��وب نب��وده اما در عین حال با آمار و ارقامی که 
این روزها منتشر می شود، متفاوت است. رئیس جمهور 
تصریح کرد: ش��هرداران کانش��هرها می توانند طرحی 
برای اجاره ارزان مس��کن به اقش��اری که تحت فش��ار 
اقتصادی هس��تند، داش��ته باش��ند که در این راس��تا باید 
برنامه ری��زی کنن��د.  روحانی با اش��اره به اهمیت اجرای 
طرح احیاء بافت فرس��وده در نقاط مختلف کش��ور، گفت: 
هر کجا زمین دولتی مناس��ب برای س��اخت و ساز وجود 

دارد، ضروری اس��ت که برای س��اخت مسکن در اختیار 
دستگاه مربوطه قرار گیرد.

تا نیمه مردادماه س��ال جاری در مناطق س��یل زده همه 
منازل مس��کونی که نیاز به ترمیم داش��ته تحویل مالکان 

خواهد شد
رئیس جمهور با اشاره به تاش های بخش های مختلف 
برای بازس��ازی مناطق آس��یب دیده از حوادث و بایای 
طبیعی، بویژه س��یل و زلزله، گفت: براس��اس وعده وزیر 
کش��ور و رئیس بنیاد مس��کن انقاب اس��امی تا نیمه 
مردادماه س��ال جاری در مناطق س��یل زده همه منازل 
مسکونی که نیاز به ترمیم داشته تحویل مالکان خواهد 

شد و این اقدامی ارزشمند است.
 روحانی افزود: همچنین خانه هایی که نیاز به بازس��ازی 
کامل داشته اند نیز با تاش دستگاه های مربوط تا پایان 
سال تکمیل و در اختیار مردم در این مناطق قرار خواهد 

گرفت.
رئیس جمهور با بیان اینکه موضوع مسکن از نگرانی های 
مردم به ش��مار می رود، گفت: امروز آنهایی که مس��تأجر 
بوده و در بافت های فرس��وده زندگی می کنند و مس��کن 
مستقلی ندارند هر یک به گونه ای دچار مشکن هستند که 

دولت وظیفه دارد در این زمینه به آنها  کمک کند.
 روحان��ی اف��زود: اگر بتوانیم در منطقه ای که امکان ارایه 
خدمات گوناگون در آن وجود داش��ته باش��د، یک ش��هر 
متوسط با معماری که یادی از معماری جمهوری اسامی 
ای��ران را زن��ده کن��د، ایجاد کنیم، اقدام��ی حائز اهمیت 

خواهد بود.
رئیس جمهور اظهار داش��ت: این جلس��ات از این پس به 
صورت فصلی برای بررس��ی دقیق و س��اماندهی بخش 
مس��کن برگزار می ش��ود، چرا که معتقدیم باید تمرکز و 
هماهنگی میان دس��تگاه ها در بخش مس��کن بیش از 

پیش تقویت شود.
در این جلس��ه مهندس اس��امی وزیر راه و شهرسازی، 
تابش رئیس بنیاد مس��کن انقاب اس��امی و شماری از 
مدیران ارش��د بخش مس��کن گزارش های جداگانه ای 
از روند اقدامات انجام ش��ده دردولت یازدهم و دوازدهم 
در زمینه س��اخت مس��کن در حوزه های مختلف شهری، 
روس��تایی، بافت فرس��وده، حاشیه شهرها و تکمیل طرح 
های مسکن بجا مانده از دوره های گذشته مانند مسکن 

مهر ارائه کردند.

روحانی در نشست با مدیران ارشد بخش مسکن تاکید کرد؛

احداث و تکمیل  900 هزار واحد مسکونی

گروه سیاس�ی: س�خنگوی وزارت خارجه کشورمان در 
گفت وگو با یك رسانه عربی با اشاره به اینکه سازوکار 
اینس�تکس در مرحله اجرا اس�ت گفت که این سازو کار 
بدون خرید نفت ایران نمی تواند توقعات ما را بطور کامل 

برآورده کند.
به گزارش تجارت به نقل از ایسنا، سید عباس موسوی، 
س��خنگوی وزارت خارجه ایران در گفت وگو با روزنامه 
الاخبار در پاس��خ به این س��وال که ابتکار عمل برجام با 
شکس��ت مواجه شده اس��ت، آینده برجام پس از مهلت 
6۰ روزه را چگون��ه م��ی بینی��د گفت: نمی توانیم از واژه 
"شکس��ت ابتکار عمل" استفاده کنیم. درست است که 
برجام در وضعیت مناس��بی قرار ندارد اما گفت وگو ها و 

اقدامات ضرورتا ناموفق نبوده است.
وی افزود: نشست وین سازنده بود و گامی به جلو به شمار 
می رود، طبیعتا میان خواسته های ایران و دستاوردهای 
ملموسی که جمهوری اسامی برای آن تاش می کند 
فاصله وجود دارد اما با این وجود گام های مثبت و رو به جلو 
در این نشست اتخاذ شد. مهم ترین مساله که مورد بحث 
قرار گرفت اینستکس بود و می توان گفت که این سازوکار 
به مرحله اجرایی رس��یده اس��ت و شاهد تبادلات مالی از 
این س��ازوکار خواهیم بود. موس��وی ادامه داد: همچنین 
کش��ورهای اروپایی به دنبال تخصیص اعتباراتی برای 
این مکانیزم هستند . این عملیات علیرغم تاخیر اگرچه 
کم تر از تواقعات ما است آغاز شده است؛ بی شک بدون 

خرید نفت ایران و اختصاص دادن اعتبارات این مکانیزم 
نمی تواند به طور کامل توقعات ما را برآورده کند بنابراین 
از کش��ورهای اروپایی می خواهیم که با جدیت موضوع 
فروش نفت ایران را بررسی کنند. تا به امروز انتظارات ما 
بطور کامل بر آورده نشده است اما گام هایی که در این 
راستا اتخاذ شد مستحق پیگیری هستند. در نشست وین 
تصمیم جدید در رابطه با نشست وزرای خارجه کشورهای 
باقی مانده در برجام اتخاذ ش��د که این مس��اله نیز گامی 

مثبت به شمار می رود.
وی افزود: با امضای برجام مرحله جدید از تعامات را با 
کشورهای اروپایی و آمریکا آغاز کردیم اما خروج آمریکا 
از برجام مانعی بزرگ در مقابل این سیاست بود. به مدت 
یک سال بر سیاست "صبر استراتژیکی" تکیه کردیم، در 
آن مرحله علیرغم اینکه منافع اقتصادی ما فراهم نشد 
اما حفظ این وضع به طور کلی فراهم کننده منافع ایران 
بود زیرا فوائد برجام تنها فوائد اقتصادی نبود بلکه منافع 
سیاسی و امنیتی برای هر دو طرف داشت اما با سیاست 
های ویرانگر آمریکا و تحریم های پی در پی و همچنین 
سیاس��ت جلوگیری از صادرات نفت ایران   وارد مرحله 
جدیدی شدیم و تعهدات ایران به تدریج کاهش یافت، 
ما توافقی که ایران بطور یکجانبه به آن پایبند اس��ت و 

کشورهای دیگر به آن پایبند نباشند را نمی پذیریم.
س��خنگوی وزارت خارجه گفت:ما برای خروج از برجام 
برنامه ریزی نمی کنیم اما با پایان مهلت ش��صت روزه 
شاهد تثبیت گام دوم ایران در کاهش تدریجی تعهداتش 
بودیم. اگر طرف های مقابل در حل مش��کات موجود 
ب��ا جدی��ت تاش نکنند این روند ادامه پیدا خواهد کرد. 
این مساله با خروج از توافق تفاوت دارد. اگر طرف های 
باقیمانده در توافق به تعهدات خود عمل نکنند، روندی 
که جمهوری اسامی در کاهش تعهدات خود در پیش 
گرفته بدون شک بطور قانونی و در چارچوب برجام ادامه 

خواهد داشت.

سخنگوی وزارت خارجه در گفت و گو با الاخبار؛

برای خروج از برجام برنامه ریزی نمی کنیم

گ�روه سیاس�ی: نایب رئیس کمیس�یون بهداش�ت و 
درم�ان مجل�س از وج�ود رانت در نحوه هزینه کرد 14 
میلیارد دلار منابع مالی برای تأمین کالاهای اساس�ی 
و دارو خبر داد و گفت: واردات 3 درصد داروی خارجی 
بیش از یك میلیارد دلار هزینه به کش�ور تحمیل کرده 

است.
به گزارش تجارت به نقل از خبرگزاری تسنیم از رشت، 
محمدحسین قربانی در جمع خبرنگاران اظهار داشت: 
در ح��ال حاض��ر تولید ۹7 درصد از داروهای مورد نیاز 
داخ��ل ح��دود 55۰ میلیارد تومان هزینه برای کش��ور 
دارد در حالی ک��ه واردات تنه��ا ۳ درصد داروی خارجی 
بیش از یک میلیارد و 4۰۰ میلیون دلار هزینه به کشور 

تحمیل کرده است.
نایب رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس جلسه 
غیرعلنی مجلس با هدف اصاح ساختار بودجه را مورد 
توجه قرار داد و عنوان کرد: دولت به هر دلیلی امروزه 
نتوانسته 14 میلیارد دلاری را که مجلس برای تأمین 
کالاهای اساسی در اختیارش قرار داده بود را مدیریت 
کند به طوری که بخش اعظمی از این منابع در محل 

خود صرف نشده است.
نماینده مردم آستانه اش��رفیه در مجلس با بیان اینکه 
دول��ت در براب��ر پرس��ش های مک��رر مجلس و نحوه 
هزینه کرد 14 میلیارد دلار اعتبار هیچ پاس��خ درس��تی 
ارائه نمی دهد ابراز داشت: دولت در این حیطه نه تنها 
عملکرد درست و قابل قبولی نداشته است بلکه حتی 
نمی تواند در مورد نحوه هزینه کردها یک آمار درست 

و شفافی به مجلس ارائه دهد.
   قربانی عملکرد دولت در حوزه مدیریت بازار س��که، 
طا و ارز را نیز مورد اش��اره قرار داد و اظهار داش��ت: 
دول��ت ب��رای اینکه آرامش لازم را به جامعه برگرداند 
با اجرای یکسری سیاست ها تا حدود زیادی نوسانات 

بازار سکه، طا و ارز را کنترل کرد و وضعیت کشور را 
از آن حالت بحرانی چند ماه گذشته به وضعیت آرامش 

نسبی فعلی سرو سامان داد.
وی با تأکید بر اینکه عدم مدیریت در نحوه تخصیص 
14 میلی��ارد دلار س��رمایه ارزی ب��ا نرخ 4 هزار و ۲۰۰ 
تومانی از سوی دولت برای مجلس به هیچ عنوان قابل 
قبول و پذیرفته ش��دنی نیس��ت گفت: چگونه می توان 
ب��اور ک��رد ک��ه دول��ت در امر کنترل بازار ارز و س��که 
موفق شود اما نتواند جلوی رانت خواری در حوزه تأمین 

کالاهای اساسی را بگیرد.
نایب رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس اقدام 
غیرقانون��ی بنگاه ه��ای اقتصادی و عرضه کالا بدون 
نظ��ارت و ب��ا هر قیمتی توس��ط آنان در ب��ازار را مورد 
انتق��اد ق��رار داد و تصریح کرد: این مس��ئله امروزه به 
یکی از بزرگ ترین دغدغه های مجلس تبدیل ش��ده 
به طوری که برای چاره اندیش��ی درباره آن جلس��ات 

علنی و غیرعلنی زیادی برگزار شد.
نماینده مردم آستانه اشرفیه در مجلس با اشاره به اینکه 
دولت در راستای عمل به تأکیدات مقام معظم رهبری 
اصاح ساختار بودجه را تعریف و آن را جهت بررسی به 
مجلس ارائه داده است عنوان کرد: امیدواریم موضوع 
اصاح ساختار بودجه کشور تا هفته آینده در مجلس 
نهایی ش��ود و گزارش نهایی آن نیز متعاقباً به اطاع 

عموم مردم برسد.

به دنبال راه حل دیپلماتیک هستیموزارت زنان در مناسبت ها برجسته می شودفردو تعطیل نشده است
س��خنگوی سازمان انرژی اتمی تعطیلی 
تأسیس��ات هسته ای فردو را تکذیب کرد. 
به گزارش ایلنا، بهروز کمالوندی در واکنش 
به برخی اخبار درباره تعطیلی تأسیس��ات 
هسته ای فردو، اظهار داشت: این تأسیسات 

تعطیل نشده و مرکز ملی خاء در این مجموعه فعال بوده و تحقیق 
و توسعه را روی شیرآلات خاء انجام می دهد. سخنگوی سازمان 
انرژی اتمی در ادامه تصریح کرد: شیرآلات خاء در صنایع پیچیده 
هسته ای کاربرد دارد و دیوید آلبرایت تحلیلگر هسته ای آمریکایی 
نیز در گزارش اخیر خود به پیشرفت این فناوری اذعان کرده است. 
وی با اشاره به قرار گرفتن ایران در ردیف کشورهای دارای فناوری 
کوانتوم گفت: اتفاق مهم و ارزشمند دیگری که در سازمان انرژی 

اتمی در حال وقوع است.

عض��و ش��ورای عال��ی سیاس��ت گذاری 
اصاح طلبان تاکید کرد: من بارها به آقای 
روحانی گفتم که شما توپ را در زمین مجلس 
بیاندازید و یک یا دو خانم را به مجلس معرفی 
کنید، اگر مجلس رأی داد که فبها، اگر هم 

که رأی نداد شما به وعده خود و رسالت و ماموریت تان عمل کرده اید. 
شهیندخت مولاوردی در گفت وگو با خبرنگار سیاسی ایلنا، در پاسخ به 
سوالی مبنی بر اینکه با توجه به انتخاب سرپرست برای وزارتخانه آموزش 
و پرورش چقدر امکان حضور یک زن برای این وزارتخانه وجود دارد 
و اگر ندارد، دلیل آن چیست، گفت: بحث وزارت زنان در مناسبت های 
خاص برجسته می شود و فعالان حوزه زنان برای طرح و جریان سازی و 
یا حداقل مطالبه گری در این زمینه فرصت هایی ایجاد می کنند که اخیراً 

در مورد وزارت آموزش و پرورش هم این موضوع را دیدیم.

وزی��ر خارجه بریتانیا گفت که این کش��ور 
در واکن��ش ب��ه توقی��ف یک نفتکش این 
کش��ور در آب ه��ای خلیج فارس به دنبال 
گزینه نظامی نیست. به نقل از اسکای نیوز، 
»جرمی هانت«، وزیر خارجه بریتانیا، گفت 

که این کشور در واکنش به توقیف یک نفتکش این کشور در آب های 
خلیج فارس به دنبال گزینه نظامی نیست و می خواهد این مسئله را 
از مسیرهای دیپلماتیک حل وفصل کند.  وی شامگاه در گفت وگو با 
خبرنگاران گفت: »به شکلی حساب شده اما جدی به این مسئله واکنش 
نشان می دهیم و می خواهیم آشکارا بگوییم که اگر این وضعیت هرچه 
زودتر حل وفصل نشود، نتایجی جدی به دنبال خواهد داشت.«هانت 
گفت که گرچه لندن »به دنبال گزینه نظامی نیست، اما در پی مسیری 

دیپلماتیک برای حل وفصل آن هستیم.«
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نایب رئیس کمیسیون بهداشت مجلس افشا کرد؛

رانت و فساد در واردات دارو


